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«Υπάρχουν ευκαιρίες στην αγορά των
εμπορευματικών μεταφορών των Σκοπίων, αλλά…»

2018/04/20 09:30 στην κατηγορία ΥΠΟΓΕΙΟΣ

«Η αγορά των Σκοπίων, εάν «απελευθερωθεί» για εμάς τους Έλληνες, έχει ευκαιρίες.
Φυσικά, θα πρέπει να έχει επιλυθεί το θέμα της ονομασίας».

Με αυτά τα λόγια, διευθύνων σύμβουλος ελληνικής εταιρείας εμπορευματικών
μεταφορών σχολίασε την αγορά των Σκοπίων, σημειώνοντας ότι στα σύνορα με την
Ελλάδα έχουν ήδη αρχίσει να τοποθετούνται αρκετές εταιρείες, πολλές εκ των
οποίων είναι αμερικανικών συμφερόντων.


